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 Mødereferat (WorkZone 2022-017-02392) 

    

Emne: Studienævnsmøde Datalogi, nr. 22-04 

Dato: Onsdag d. 18. maj - 2022 kl. 12.30 – 14.15 (online) 
Referent: Mette K. Andersen 

Deltagere: Lone Leth Thomsen (formand), Tem Frank Andersen (fra 13.00), 
Anders Bruun, Hans Hüttel, Peter Gjøl Jensen, Jakob Topholt 
Jensen, Anders Aaen Springborg, Stefan Profft Larsen, Oscar 
Larsen  
 
Observatører: Ulrik Nyman (vicestudieleder), Ulla Øland 
(studienævnssekretær) Christian Fillip Pinderup Nielsen og Kira 
Stæhr Pedersen (til 13.00) (studenterstudievejledere)  
 

Afbud:  
 

Arthur Osnes Gottlieb (næstformand), 
 

Dagsorden 

 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat 
3. Status fra decentrale studievejledere 
4. Status fra uddannelsesgrupper 
5. Ansøgninger 
6. Koordineringsudvalgsmøde IT-Vest 
7. Meddelelser 
8. Evt. 

 
 

Ans. Deadline Opsummering (resultat og aktioner) 

MKA Asap Informere ansøgere om SNs beslutninger 

   

   

Mødereferat 

 Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

  

 Ad. 2 Godkendelse af referat 

  Godkendt 
 

Ad. 3 Status fra decentrale studenterstudievejledere 

 Der er mange henvendelser fra studerende pt – både mails og fysiske møder med 
vejledningssøgende. En del henvist fra samtaler med forsinkede studerende. Også henvendelser 
udefra ang. indhold af uddannelserne. 

 Har deltaget i workshop om digital kommunikation med studerende. 
 
Ad. 4 Status fra uddannelsesgrupper 
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o Ingen af uddannelsesgrupperne har haft møde siden sidste studienævnsmøde.  
 

 DAD/iDA:  
o Update fra sidste møde: Titelændringer på projektmoduler for på 8. og 9. semester er 

godkendt fra F22. 
 

 Studienævnet er blevet bedt om at informere om evt. planlagte større studieordningsrevisioner. 
Der er pt ingen planlagte revisioner, men der kan dog komme mindre justeringer. 
 

Ad. 6 Ansøgninger 

 Liste over behandlede sager siden sidste studienævnsmøde er fremsendt til dette møde. 
 

 Ansøgning om dispensation til forhåndsmerit, IxD9  
o Studienævnet har modtaget revideret ansøgning fra en studerende, der ønsker 

forhåndsmerit for aktiviteter på University of Queensland, AUS, som erstatning for IxD9, 
E22.  

o Beslutning: Studienævnet giver forhåndsgodkendelse til opholdet på University of 
Queensland, AUS, som erstatning for IxD9, E22. (MKA informerer ansøger) 

 

 Ansøgning om dispensation til yderligere eksamensforsøg 
o Studienævnet har modtaget ansøgning om yderligere eksamens forsøg i kursusmodul på 

BaIT.  
o Beslutning: Studienævnet godkender og giver dispensation til yderligere eksamensforsøg 

grundet særlige omstændigheder. (MKA informerer ansøger) 
 

 Ansøgning om funding af F-klubbens F-yttetur (revideret) 
o Studienævnet havde efterspurgt detaljeret budget for F-ytteturen samt flere detaljer om de 

faglige oplæg. 
o F-klubben har fremsendt budgettet, som blev fremvist under mødet. 
o Beslutning: Studienævnet godkender at støtte F-ytteturen 2022 med det ansøgte beløb. 

(MKA informerer ansøger) 
 

 Ansøgning om dispensation til yderligere eksamensforsøg 
o Studienævnet har modtaget ansøgning om yderligere eksamens forsøg i kursusmodul på 

DAT4.  
o Beslutning: Studienævnet godkender og giver dispensation til yderligere eksamensforsøg 

grundet omstændigheder, der forventes at være udbedret, så forberedelse op til eksamen 
bedre kan planlægges. (MKA informerer ansøger) 
 

Ad. 7 Koordineringsudvalgsmøde IT-Vest 

 IT-Vest koordinationsgruppen har fremsendt referat fra møde d. 26/4-2022. 

 Kommentarer omkring linjen i softwarekonstruktion, hvor René Rydhof Hansen er ny 
koordinator efter Kurt Nørmark: 

o Det er en udfordring i at finde undervisere i visse fagpakker, som muligvis bør 
afvikles, og nye muligheder kan undersøges. 

o Der skal være øget salgsindsats og ikke blot markedsføring, hvis antal af deltagere 
skal øges. 

o Diskussion om fysisk/online undervisning som mulighed fremfor lange 
undervisningsdage på fredage/lørdage. 

 Spørgsmål omkring hvordan økonomien er på disse fagpakker?  
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o Har tidligere været mere lukrativt at køre undervisning. Nu er honorering den 
samme/mindre, lange dage, undervisning fredag/lørdag. Oprydning i fagpakker er 
vigtig, så vi kun udbyder relevante fagpakker. 

 Vicestudieleder informerede om at prodekanen er ved at undersøge om der i forbindelse med 
ny strategiplan kan fokuseres på øget aktivitet på EVU. Der skal flere studerende til for at det 
giver mening/bedre økonomi.  

 
Ad. 8 Meddelelser 

 Der afholdes aftagerpanelmøde d. 20. maj 2022 

 Studieleder har fremsendt mail med nye ledighedstal for dimittender: tal for DAD er lidt bedre 
end tidligere, der er dog stadig udfordringer med IxD. 

o Uddannelseskoordinatorer, AB og instituttets erhvervsambassadør forsøger at 
identificere de dimittender der endnu ikke i job. 

 Tem Frank Andersen har for nyligt haft 25-års jubilæum på AAU, og har i en del år været 
repræsentant fra HUM i studienævnet. Dette blev markeret løbende under mødet. 

 
Ad. 9 Eventuelt 

 Intet 

 

 


